
 

 

 
 

 

Poznań, 16 kwietnia 2023 r. 

 

Interpelacja 

ws. uwzględniania zasad budownictwa ekologicznego w przedsięwzięciach 

infrastrukturalnych poznańskich instytucji kultury 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W ostatnich latach podjęto kilka decyzji infrastrukturalnych dotyczących budowy, 

remontu bądź modernizacji budynków należących do poznańskich instytucji kultury. 

Uprzejmie proszę o listę tego typu przedsięwzięć od 2021 roku wraz z informacją odnoszącą 

się do każdej pozycji, czy i w jakim zakresie w ramach prowadzonych działań był brany pod 

uwagę współczesny trend dotyczący budownictwa ekologicznego. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


